
3. Medlemsforslag om udeskole ved Tove Ditlevsens Skole - UDSAT SAG (2009-101734)
Udvalget skal tage stilling til medlemsforslag om udeskole ved Tove Ditlevsens Skole.

MEDLEMSFORSLAG
Cecilia Lonning (V)og Majbrit Mamsen (C2) har i mail af 4.8.09 anmodet om, at følgende 
forslag sættes på dagsordenen for Børne- og Ungdomsudvalgets møde den 12. august:
”Det foreslås,
At Børne- og Ungdomsudvalget drøfter mulighederne for at anlægge en udeskole ved 
Tove Ditlevsens Skole.”
Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning i mødet 12. august 2009:
Sagen blev udsat.

MOTIVERING
I forbindelse med budget 2009 blev det besluttet at annullere en række planlagte anlægsprojekter for 
at skaffe finansiering. For Børne- og Ungdomsforvaltningen betød det, at udeskolen til den 
sammenlagte Enghave Plads/Matthæusgade Skole (nu Tove Ditlevsens Skole) blev opgivet.

Beslutningen har haft konsekvenser for det pædagogiske arbejde, og på skolen er annulleringen 
naturligvis blevet opfattet som et svigt og tillidsbrud. Forslagsstillerne ønsker derfor, at udvalget 
drøfter mulighederne for at anlægge en udeskole eller andre initiativer, der kan sikre, at udvalget 
indfrier løfterne til ansatte, forældre og elever på Tove Ditlevsens Skole.

bilag
1. Notat fra forvaltningen

Børne- og Ungdomsudvalgets beslutning den 02.09.2009

Forslaget blev drøftet. Forvaltningen udarbejder til brug for budgetforhandlingerne notat om i hvilket 
omfang forslaget kan ses som led i løsningen af behovet for kapacitetsforøgelse på Vesterbro.




